
 

                                   Zápis z řádného zasedání Akademického senátu VŠPJ 

č. 7/2009 

ze dne 4. 11. 2009 

 

Přítomni: za akademickou komoru (dále jen AK)     9 (viz prezenční listina) 

      za studentskou komoru  (dále jen SK)     5     (viz prezenční listina) 

Nepřítomni: Mgr. Jaromír Fuchs 

    

Celkem přítomna nadpoloviční většina členů senátu, zasedání je usnášeníschopné.  

Zasedání zahájil a řídil předseda akademického senátu RNDr. Miroslav Kruţík. 

 

Program: 

 

1) Volba zapisovatele a ověřovatelů: M. Machovcová, Mgr. M. Hanáček,  

K. Karakhanyan 

 

Hlasování: 

ANO = 14  NE = 0  ZDRŢEL SE = 0  SCHVÁLENO 

  

Zapisovatel a ověřovatelé byli schváleni.                                   

 

2) Doplňovací volby do studentské komory dne 21. 10. 2009 

a) kandidáti: Karakhanyan Kristine (FR), Podhorský Jakub (AI), Riedl Jiří (AI), 

Sedláková Jitka (CR) 

b) výsledky: účast voličů 6,9 %, platných hlasů 172; Riedl 81 hlasů, Karakhanyan 61 

hlasů, Sedláková 54 hlasů, Podhorský 13 hlasů; členy senátu se stávají Riedl, 

Karakhanyan, náhradníci Sedláková, Podhorský 

c) poděkování volební komisi: předseda – Mgr. H. Vojáčková,  členové – Mgr. M. 

Prokop, ak. mal. V. Netolička,  M. Machovcová ,  J. Šprinclová,  P. Řezáčová,  M. 

Munduch,,  M. Doleţalová, L. Indrová                                                           

 

3) Volby předsedy studentské komory: 5 studentů si veřejnou volbou zvolilo Jiřího Riedla. 

 

4) Personální stav senátu ke dni 4. 11. 2009 

a) stav: kompletní, akademická komora 10 členů, studentská 5 členů 

b) vedení senátu: předseda RNDr. Kruţík, místopředseda za akadem. komoru Ing. Fiala, 

místopředseda za stud. komoru Jiří Riedl 

 

5) Příprava volby kandidáta na funkci rektora VŠPJ 

Vedoucí kateder nebo skupina 20 členů akademické obce odevzdají návrhy na 

kandidáty nejpozději 3 týdny předem, tj. do 11. 11. 2009. Katedra můţe podat 

nejvýše jednoho kandidáta – k dnešnímu datu  4. 11. 2009 obdrţel senát jeden návrh. 

 

6) Hodnocení VŠPJ ze strany Akreditační komise MŠMT 

a) vedení školy připravovalo vše potřebné a vyţádané 

b) hodnotící komise 4. 11. 2009 navštívila školu 



c) veškeré podklady jsou na webových stránkách školy, všichni zaměstnanci byli 

seznámení s adresou, uloţeno prostudovat 

 

7) Stav studentů v akademickém školním roce 2009/2010 

a) senát si vyţádal zprávu od rektora, údaje dodala vedoucí studijního oddělení. 

i) stav studentů k 31. 10. 2009: celkem 2535 

ii) přijímací řízení 2009:  počet přihlášek celkem:  2833 

zkoušek se zúčastnilo: 2217 

přijato:    1467 

nepřijato:     750 

skutečně nastoupilo:  1163 

 

iii) členění přijímaných dle oborů – presenční (procento zapsáno/přihláška):  

 FR 45% , CR 28%, PS 41%, AI 48%, VS 46%, PA 32%  

iv) senát bere zprávu na vědomí, za několik roků můţe nastat pokles počtu studentů a 

mohou nastat ekonomické problémy 

 

8) Absolventi 2009 

a) stav   FR 195, CR 155, PS 6   celkem 356  

b) závěry: Má senát poţadovat od vedení školy doplnění zprávy, kolik studentů studium 

prodluţuje,  přerušilo,  jaký počet ukončil studium kvůli nedostatku kreditů nebo 

z vlastního rozhodnutí? 

 

Hlasování: 

ANO = 14  NE = 0  ZDRŢEL SE = 0  SCHVÁLENO 

 

Senát bude vyžadovat od vedení školy doplnění zprávy o počtu absolventů. 

 

9) Informace o archivování bakalářských prací  

a) existuje směrnice rektora Směrnice ke zveřejňování bakalářských prací, č.j. 

KR/09/00150 – 09/04344   ze dne 7. 5. 2009 (IS-soubory ke staţení-interní směrnice) 

b) Bylo obhájeno celkem 455 bakalářských prací. V knihovně jsou uloţeny ve skladu, 

nikoli ve volném výběru.  Zapůjčovány jsou pouze prezenčně do studovny;  zcizení 

práce se nedá 100%  vyloučit.  Vzhledem ke zveřejňování elektronických verzí BP je 

však krádeţ tištěné podoby málo pravděpodobná.  Výpůjční systém neumoţňuje 

statistiku výpůjček  pro bakalářské práce. Kopírování není evidováno (vzhledem k 

systému samoobsluţného kopírování nebyla ţádná kopie vyţádána). Elektronická 

verze práce se ukládá do databáze BP, kopii elektronické verze si dosud nikdo 

nevyţádal. VŠPJ byla zapojena do projektu Odhalovaní plagiátů v seminárních 

pracích - odhaleny byly dva plagiáty. 

 Doplněk: Autorky dvou odhalených plagiátů byly vyslechnuty disciplinární komisí. 

Dále byl případ předán rektorovi k řešení. Jedna studentka vypracovala novou práci 

na jiné téma. Druhá svoji bakalářskou práci přepracovala. 

 

 



c) Závěry:  Bude senát ţádat vedení školy o vysvětlení Směrnice ke zveřejnění 

bakalářských prací? 

 

Hlasování: 

ANO = 14  NE = 0  ZDRŢEL SE = 0  SCHVÁLENO 

 

 

 

Otázka: V jakém reţimu jsou přílohy na CD (autorské programy) Nebude 

půjčováním CD porušeno autorské právo na programy ?  Jak a kde budou uloţeny 

skutečné práce s přílohami, obsahujícími citlivá data 

 

 

 

10) Různé 

a) Nízká aktivita studentů obecně, nedostatek uchazečů ve volbách do AS. 

 

b) Kdo za studenty bude organizovat akce typu „dárce krve“? 

Proběhla diskuse. 

 

c) Školní pobočka Svazu studentů – má být založena? 

Členové studentské komory AS zjistí zájem mezi studenty školy. Také zjistí, jaká je 

situace na ostatních vysokých školách.  Do 6.  1. 2010. 

 

d) Kolejní rada – má být založena? 

Členové studentské komory AS zjistí zájem o vznik kolejní rady mezi studenty 

ubytovanými na koleji. Najde eventuální členy.   Do  6.  1.  2010. 

 

e) Akademický senát požádá vedení školy o dodání záměru plánované budoucnosti 

kolejí. 

 

 

11)  Termíny příštích zasedání 

 - pondělí 30. 11. 2009 v 16:00 hodin v aule veřejné vystoupení všech kandidátů na funkci  

   rektora 

 - středa 2. 12. 2009 od 13:30 hodin v aule VŠPJ s hlavním bodem programu: volby kandidáta  

   na rektora VŠPJ. 

 -  6. 1. 2010 od 13:30 hodin. 

 

Zapsala: Michaela Machovcová …………………………………………  

 

Za správnost: Mgr. Hanáček   ……………………………………….. 

                     K. Karakhanyan  ……………………………………….. 

 

Předseda akademického senátu:  RNDr. Miroslav Kruţík …………………………. 

 


